
 

 

 

 

Verslag  
       

Onderwerp        

Verslag vergadering Algemeen Bestuur  

  

Datum:  14 juli 2017 

Tijd:  10.00 uur 

Plaats:   Belastingsamenwerking West-Brabant 

 

Aanwezig 

De heer Th.J.J.M. Schots Waterschap Brabantse Delta (voorzitter) 

De heer P.J.L.M. de Beer Gemeente Breda (plv. voorzitter) 

De heer A.J.M. Coppens Gemeente Bergen op Zoom 

De heer A.W.H. van Beek Gemeente Dongen 

De heer J.P. van Hal Gemeente Etten-Leur 

De heer R.P. van der Helm Gemeente Oosterhout 

De heer M.P. Groffen Gemeente Woensdrecht 

De heer P.G.H.N. Utens Gemeente Zundert 

De heer P.C.A.M. Stoffelen  BWB (secretaris) 

De heer A. van Oers BWB (notulist) 

  

 

Afwezig met berichtgeving 

De heer J.H.A. Mollen Gemeente Halderberge 

De heer T. Theunis  Gemeente Roosendaal 

De heer E. Schoneveld Gemeente Moerdijk 

 

 

1. Opening 

Voorzitter Th. Schots heet iedereen van harte welkom en meldt dat na afloop van de vergadering aan 

de met name genoemde bestuurders het verzoek wordt gedaan om het besluit van de 5
e
 wijziging van 

de GR-BWB te willen ondertekenen. Hij meldt voorts dat de heer E. Schoneveld vooralsnog is 

aangewezen als opvolger van de heer F. Fakkers na diens recente terugtreden als wethouder van de 

gemeente Moerdijk. Gezien de korte termijn waarop e.e.a. speelde kan heer Schoneveld vandaag 

niet aanwezig zijn. 

Verder meldt de heer Schots dat hij vanuit het waterschap nog een paar opmerkingen heeft bij enkele 

stukken die bij de behandeling in het Dagelijks Bestuur niet aan de orde zijn gesteld omdat de 

vergaderstukken door de i-babs conversie niet tijdig bij de regiefunctionaris terecht zijn gekomen.  

 
2. Verslag van de vergadering van 23 juni 2017 

Het verslag van 23 juni 2017 wordt inhoudelijk ongewijzigd vastgesteld.  

Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen of vragen. 

 

3. Mededelingen 

a.  De memo datalekken wordt uitgereikt en een leespauze wordt ingelast. 

Op de vraag van de heer Utens of er vanuit de Autoriteit Persoonsgegevens (AP) nog is gereageerd 

meldt de heer Stoffelen dat de melding naar tevredenheid van de AP is afgehandeld. 

De heer Schots merkt op, dat in het blokschema op de achterzijde niet is aangegeven hoe het 



 

 

bestuur wordt geïnformeerd als er iets speelt.  

De heer Stoffelen geeft aan dat de procedure gelijk is aan de werkwijze zoals die bij het voorval werd 

gehanteerd namelijk de AB-bestuurders van de deelnemers informeren.  

Het in voorkomend geval informeren van alle deelnemers zal nog expliciet in het stappenplan van het 

handboek worden opgenomen.    

 

4. Ingekomen stukken 

a. Brief d.d. 7 juni 2017, Unie van Waterschappen, Doorbelasting Generieke Digitale       

Infrastructuur                                                                            

De heer Schots vraagt of, mocht de doorbelasting een feit worden, er in de begroting 2018 rekening 

mee is gehouden dan wel het in de risicoparagraaf is opgenomen. 

De heer Stoffelen meldt dat dit niet het geval is. Na ontvangst is de brief doorgezonden naar de 

regiefunctionarissen. Er moet intern en met de deelnemers nog over worden gesproken hoe we er 

mee omgaan. Ook de omvang van het bedrag voor de BWB is nog niet duidelijk omdat er feitelijk nog 

geen besluit is genomen. Afgeleid van het bedrag dat de belastingsamenwerking GBLT inschat zou 

het voor de BWB kunnen gaan om ongeveer € 100.000. De heer Stoffelen merkt op dat in dit verband 

voor gemeenten al een onttrekking uit het gemeentefonds zou hebben plaatsgevonden.      

  

5. Verzonden brieven 

Naar aanleiding van de brief die naar de raden van de gemeenten en het algemeen van het 

waterschap bestuur is verzonden met betrekking tot de zienswijze op de begroting 2018 en de 

jaarstukken 2016 wordt een inventarisatie gemaakt hoe het staat met de behandeling van deze 

stukken. De inventarisatie wijst uit dat bij alle (aanwezige) deelnemers de behandeling van de BWB-

Begroting 2018 en Jaarstukken BWB 2016 probleemloos is verlopen.  

 

6. DB-besluit 30 juni 2017, vastgesteld Jaarverslag Archief- en Informatiebeheer 2016 

Het Jaarverslag Archief- en Informatiebeheer 2016 wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

7. Voorstel tot vaststellen Archiefverordening 2017 

De archiefverordening wordt overeenkomstig vastgesteld. 

 

8. Voorstel vaststellen Klachtenregeling BWB 2017 

De heer Van der Helm vraagt, niet zo zeer gerelateerd aan de Klachtenregeling, hoe bij de 

invordering wordt omgegaan met gezinnen die in een kwetsbare positie verkeren en waarbij de 

schulden oplopen. Verder vraagt hij of er een relatie is tussen gemeentelijke dienstverlening, 

schuldhulpverlening en de BWB?  

De heer Stoffelen meldt dat hij op korte termijn samen met de heer Kurvers van het Werkplein aan 

tafel zit. Vandaag wordt een afspraak gemaakt met de ISD Brabantse Wal. De insteek is om op het 

gebied van de invordering en het minimabeleid daar waar mogelijk is nauwer samen te werken.  

De heer Schots vraagt of het juist is dat de klachtencoördinator namens het Algemeen Bestuur alle 

schriftelijke klachten vastlegt. De heer Stoffelen antwoordt bevestigend. 

De klachtenregeling wordt overeenkomstig vastgesteld.  

 

9. Voorstel aanbesteding accountantscontrole boekjaar 2017 t/m 2020  

De heer Van der Helm meldt, dat er niet altijd duidelijk zicht is op de afbakening van de controle die 

de accountant van de BWB doet versus de controle die de accountant van de deelnemer doet. In de 

praktijk zien we vaker dat er een overlapping is en dat dit tot een discussie leidt of dat er dingen 

dubbel worden gedaan en dus ook dubbel betaald. 

De heer Stoffelen geeft aan dat het een terecht punt is. Er wordt afgesproken om het niet in het 

programma van eisen op te nemen, maar in de nadere afspraken. De heer Stoffelen wil ook graag 

met de deelnemers afspraken maken over welke opdracht zij hun accountant meegeven. 



 

 

Het programma van eisen wordt akkoord bevonden en overeenkomstig vastgesteld. 

 

 

In het Dagelijks Bestuur is aan de orde gekomen dat het zeer wenselijk is dat een lid vanuit het AB 

plaats neemt in de beoordelingscommissie omdat het AB de opdrachtgever aan de accountant is. 

Het DB is zo vrij geweest om de heer Van der Helm te polsen of hij bereid is deze taak op zich te 

nemen. Hij heeft hier positief op gereageerd. De vraag is of het Algemeen Bestuur met één 

vertegenwoordiger wil volstaan of nog een AB-lid wil benoemen. Dit laatste blijkt niet het geval 

waarna de heer Van der Helm door het AB wordt aangewezen om het bestuur te vertegenwoordigen 

in de beoordelingscommissie.  

 

10. Rondvraag 

De heer Groffen geeft aan blij te zijn dat de halfjaarrapportage (alsnog) is verstrekt.  

De heer Van Hal attendeert erop dat de samenwerking en de vertrouwensrelatie tussen de BWB en 

de regiefunctionarissen aandacht behoeft. De heer Stoffen meldt dat het zijn volle aandacht heeft. 

Heer Van der Helm vraagt of het handig is om op niet al te korte termijn over de effecten van het 

nieuwe lokale belastingstelsel met elkaar van gedachten te wisselen. De effecten beïnvloeden de 

keuze die de deelnemers straks moeten maken. Het is nu nog een onzekerheid maar het is goed om 

hierover van tevoren met elkaar over te spreken. De heer Van Oers schetst het verloop van de 

ontwikkelingen tot nu toe. Verder geeft hij aan dat gezien de nog steeds lopende kabinetsformatie, 

waarbij de herziening van het lokaal belastingstelsel geen speerpunt vormt, de invoering in 2019 

wellicht ook 2020 zou kunnen gaan worden. Er zijn meerdere rapporten opgesteld waarbij suggesties 

zijn gedaan om te komen tot invulling van de herziening van het lokaal belastingstelsel. Op de huidige 

voorstellen is op onderdelen enige kritiek gekomen omdat ze deels voorbijgaan aan de efficiency en 

plaatselijke specifieke omstandigheden. Er is nog veel onzeker. Het is mogelijk om de bestuurders te 

informeren over de huidige stand van zaken, maar over de richting die het uitgaat mag de 

verwachting nog hoog gespannen zijn. Het is nog te vroeg om voor te sorteren op basis van wat er 

thans ligt.  

Afgesproken wordt om na de zomervakantie in een korte memo de stand van zaken uiteen te zetten. 

In deze memo zal ook aandacht worden geschonken aan de aanpassing van het belastingstelsel van 

de waterschappen.   

 

11.  Sluiting  

Onder dankzegging aan alle aanwezigen en na  iedereen een prettige vakantie te hebben gewenst 

sluit de voorzitter de vergadering om 10.30 uur.  

 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 31 augustus 2017. 
 
Het Algemeen Bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling 
Belastingsamenwerking West-Brabant; 
de secretaris,     de voorzitter, 
 
 
 
drs. P.C.A.M. Stoffelen     drs. Th.J.J.M. Schots 
 


